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 ریخت و پاش میلیاردی از جیب مردم 
در تور تفریحی عزیزی خادم و یاران

در تاریخ دهم مهر ســال جاری یکی از رســانه ها در گزارشی سفر شهاب 
عزیزی خادم، رئیس فدراســیون فوتبال به همراه تعدادی از دوستانش 
را بــه لیتوانــی بــه بهانه حضــور تیم ملی فوتســال در این کشــور نقد کرد 
که البته هیچ گاه از ســوی فدراســیون فوتبال شفاف ســازی دقیقی بابت 
ایــن موضــوع نشــد. به گزارش فــارس، نکتــه جالب اینجاســت که حتی 
حســین شــریفی، ســخنگوی فدراســیون فوتبال اعلام کرد که کســانی که 
همــراه تیم ملی فوتســال بودند، از جیب هزینه کردنــد و هیچ هزینه ای 
روی دســت فدراســیون فوتبــال نگذاشــتند. تعــداد نفــرات تیــم ملــی 
فوتســال اعزامی به لیتوانی 33 نفر بوده و ســخنگوی فدراسیون فوتبال 
هزینه ســفر 10 میلیارد تومانی این تیم را از ســوی ســازمان لیگ رد کرد. 
اما خبری همراه با ســند منتشــر شــد کــه گویای تخلف صــورت گرفته از 
ســوی حمیدرضا مهرعلی، نایب رئیس فدراســیون فوتبــال برای انجام 
این ســفر اســت. در گزارش منتشــر شــده عنوان شــده که مهرعلی که تا 
آبــان جــاری مدیرعامل شــرکت »دی اچ اف« ایــران در آلمــان بوده، با 
اســتفاده از بودجه این شرکت هزینه سفر رئیس فدراسیون و دوستانش 
را پرداخت کرده و اکنون شرکتی به نام »توسعه بازرگانی برنا« با ارسال 
نامه ای به فدراســیون فوتبال خواستار برگرداندن این هزینه شده است. 
نکته جالب اینجاســت که فدراســیون فوتبال در این باره ســکوت اختیار 

کرده و بابت مطلب منتشر شده هیچ واکنشی نشان نمی دهد.

 فریادشیران: کمیته بدوی می خواست 
عزیزی خادم را تبدیل به سوپرمن کند

نــادر فریاد شــیران، کارشــناس فوتبــال در مــورد دلایل حذف اســتقلال 
و پرســپولیس از لیــگ قهرمانان آســیا به فارس گفت: »مــا در طول این 
43 ســال اقدام هــای لازم را برای حرفه ای ســازی باشــگا ه هایمان انجام 
نداده ایــم و هــر ســاله باشــگاه های مــا بــا همــکاری فدراســیون فوتبــال 
و تعامــل بــا AFC مجــوز حضــور در لیــگ قهرمانــان آســیا را دریافــت 
می کردند. امســال اما شرایط فرق داشت و به نظرم کمیته بدوی صدور 
مجوز حرفه ای فدراســیون فوتبال قصد قهرمان ســازی از شخص رئیس 
فدراســیون فوتبــال را داشــت و می خواســت عزیــزی خــادم را تبدیل به 
ســوپرمن کنــد.« او ادامــه داد:  »به همیــن دلیل در کمیته بــدوی صدور 
مجوز حرفه ای ســختگیری های زیادی نســبت به باشــگاه های فوتبال ما 
انجام گرفت و مجوز حرفه ای این دو باشــگاه صادر نشــد اما دو روز بعد 
در جلســه ای با حضور مدیر مســابقات ســازمان لیگ، رئیس فدراسیون 
فوتبال و مدیران دو باشــگاه استقلال و پرسپولیس مجوز حرفه ای صادر 
شــد و همه این موفقیت را تبریک گفتند. ســاختار فوتبال مان به گونه ای 
اســت که به ایــن زودی ها باشــگاه های ما بــه صورت واقعــی خصوصی 

نخواهند شد.«

پرونده نایب رئیس فدراسیون فوتبال در مجلس
نایــب  موســوی،  شــهره 
فدراسیون  بانوان  رئیس 
درگیــر  کــه  فوتبــال 
پرونــده رمــز ارز »کینگ 
بــا  حــالا  شــده،  مانــی« 
و  مالباختــگان  تجمــع 
بادران  شــرکت  شــاکیان 

روبه روســت کــه از شــرکت او و همســرش شــکایت دارنــد. بــه گــزارش 
طرفــداری، دیروز برخی از مالباختگان و شــاکیان شــرکت بادران مقابل 
مجلس تجمع کرده و خواستار رسیدگی به پرونده رمز ارز »کینگ مانی« 
هســتند. بادران تهران در لیگ دســته یک هم تیم داشــت که این تیم از 

همین فصل با اسم شمس آذر قزوین مشغول فعالیت است.

تمرین در اهواز برای امنیت از دست لیدرهای خاطی

کمالوند حاضر به ماندن در مسجد سلیمان نیست
پس از حمله لیدرها به رختکن نفت مسجد 
ســلیمان بعد از بازی با صنعــت نفت، فراز 
کمالونــد، ســرمربی نفــت مسجدســلیمان 
به دلیــل هتــک حرمت به رختکــن تیمش و 
درگیری فیزیکی با بازیکنانش، به مســئولان 
ایــن باشــگاه اعــلام کــرد دیگــر در ایــن تیم 
نمی مانــد. این درحالی اســت که مســئولان 
شــهری و باشــگاه نفت مســجد ســلیمان به 

کمالونــد اعــلام کرده انــد کــه در تمرینات شــرکت کند اما او حاضر نیســت 
بــه این تیــم بازگــردد. اتفاقات عجیبی کــه بعد از بــازی با نفت آبــادان در 
رختکن تیم مســجد سلیمان رخ داد، مسبوق به سابقه است و پیش از این 
در این تیم در ســال های گذشــته این مســأله وجود داشته و لیدرها اقدام به 
درگیری های فیزیکی با بازیکنان کرده اند. جالب است که یکی از این لیدرها 
بعــد از اتفاق بازی با نفــت آبادان در لایو اینســتاگرامی به صورت علنی باز 
هــم تهدیــد کرد که این کار را انجام می دهد. این لایو بازتاب گســترده ای در 
فضای مجازی داشــت و پــس از آن هم این لیدر توســط نهادهای مربوطه  
بازداشــت شــد. اما با وجود این شــرایط، تمرینات نفت مسجدسلیمان در 
اهــواز انجــام شــده و کمالوند هــم در هر دو جلســه تمرینی غیبــت کرده تا 
ناراحتی شدید خود را از این شرایط اعلام کند. این تیم در آخرین بازی اش 
در نیم فصل، پنجشــنبه باید در مسجد ســلیمان به مصاف استقلال برود. 
ابوذر شجاعی، سرپرست باشگاه نفت مسجدسلیمان، در خصوص تعیین 
تکلیــف وضعیــت ادامه همکاری با کمالوند گفت: »به نظر می رســد عملًا 
شــرایط برایش فراهم نیســت که ادامه بدهد. به همین خاطر باید بررسی 
کنیم و ببینیم چه نتیجه ای حاصل می شــود. اگر قطع همکاری نهایی شد، 

به سراغ گزینه های دیگر می رویم.«
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محمد رویانیان در گفت و گو با »ایران« مطرح کرد

شنیدم سهامدار پرسپولیس هستم شوکه شدم
حامد جیــرودی/ عدم صــدور مجــوز حرفه ای 
استقلال و پرسپولیس و حذف آنها از تیم های 
حاضر در لیگ قهرمانان آســیا، همچنان یکی 
از ســوژه های داغ فوتبــال ایران اســت. محمد 
رویانیان مدیرعامل اســبق باشگاه پرسپولیس 
در ایــن بــاره به خبرنــگار »ایران« گفــت: »این 
اتفــاق یــک شــبه و یــک ماهــه و دو ماهــه رخ 
نــداده اســت. ســال 90 تصویب شــد کــه این 2 
باشگاه واگذار شــوند و دو سه سال وقت دادند 
که مقدمات آن انجام شــود ولی از ســال 93 تا 
1400 هم باید اقدامات مربوط به واگذاری شان 
انجــام می شــد و هم باید رفع نقایص می شــد 
تــا بــه باشــگاه های حرفــه ای تبدیل شــوند اما 
در ایــن 7 ســال اقــدام خاصی انجام نشــد. در 
حالــی که هم فدراســیون و هــم وزارت ورزش 
باید شــاخصه های حرفه ای ســازی اســتقلال و 
پرســپولیس را پیگیــری می کردنــد و بــه اطلاع 

AFC می رساندند.«
او به این ســؤال که آیــا در مدت مدیریت او 
در پرســپولیس اقدامــی در این باره شــد یا نه، 
پاســخ داد: »بلــه مــا اقدامــات مختلفــی برای 
الزامــات  حرفه ای ســازی انجام دادیــم. اول از 
همه آکادمی باشــگاه پرســپولیس را راه اندازی 
کردیم که پیش از آن مجوز نداشت و تیم های 
پایــه و مــدارس فوتبــال را راه انــدازی کردیــم. 
دانشگاه پرسپولیس را تأسیس کردیم. شرکت 
تجاری و هلدینگی را برای درآمدزایی باشــگاه 
بــه ثبت رســاندیم. با فردی به نــام آقای دکتر 
محمودی برای حرفه ای سازی باشگاه قرارداد 
بســتیم تا مقدمات ایــن کار را انجام دهد ولی 
از ســال 92 به بعد که از باشگاه جدا شدم، این 

کارها دیگر پیگیری نشد.«
رویانیــان دربــاره اینکــه آیــا حــالا می تــوان 
امیــدوار بود که ســرخابی ها خصوصی شــوند، 
عنــوان کــرد: »مــا راهی جز ایــن نداریــم. البته 
بحث خصوصی ســازی و شیوه آن خیلی مهم 
اســت. بحث چگونگی مالکیت و مدیریت هم 
دیگــر موضوعاتی اســت که باید بــه آنها توجه 
شود ولی اینها همه روی سر وزیر فعلی ورزش 

انباشــت شــده اســت. حرف هایی که قبــلًا زده 
می شــد روی کاغــذ بوده ولــی در عمل اقدامی 
نشــده اســت. حــالا همــه مســائل روی دوش 
آقــای ســجادی افتــاده و ایشــان بایــد تصمیم 
بگیــرد. آنچــه مشــخص اســت ایــن اســت که 
خصوصی ســازی قانون اســت و بعد از آن هم 
بایــد نظــام باشــگاه داری را بــه حد اســتاندارد 
برسانیم. حتی با وجود یک سال محروم شدن 
ایــن مراحــل باید طی شــود. این بیمــار نیاز به 
جراحــی دارد و بایــد مراحــل بهبــودی اش را 

طی کرد.«
امــا باشــگاه های اســتقلال و پرســپولیس هر 
کــدام به نوعــی کمیته بدوی و کمیته اســتیناف 
صــدور مجــوز حرفــه ای را در حذف شدن شــان 
از آســیا مقصر می دانند. رویانیان در این رابطه 
چنین نظر داد: »من هــم این ایراد را می گیرم. 
من ســؤالم از کمیته بدوی و استیناف این است 
که چرا ابتدا با باشگاه ها این مشکلات را برطرف 
نکردیــد؟ مدیریــت کلان فوتبــال با فدراســیون 
فوتبــال و همیــن کمیتــه هاســت و بایــد کمــک 
می کردند تا ایرادها برطرف شــود تا مجوزشــان 
صــادر شــود. یکدفعه پشــت ایــن دو باشــگاه را 
خالی کردن درســت نیست. این محصول عدم 
چند ســال ســهل انگاری بوده و بایــد عاقلانه با 
آن برخــورد کــرد. همین آقــای مصطفوی یکی 
از کســانی اســت که با او رابطه ندارم و ایشــان از 
مخالفــان من بوده و هســت ولــی واقعیت این 
اســت کــه او یــک آدم کاردان و توانمند اســت. 
حــالا صــرف نظــر از اینکــه چــه کســی مقصــر 
بــوده یا نه حــرف من این اســت که اســتقلال و 
پرســپولیس بایــد شــاخص های حرفه ای گــری 
را بــه دســت آورنــد و آقــای مصطفــوی، هر دو 
باشــگاه، فدراسیون و وزارت و دولت باید دست 
به دست هم بدهند تا مشکلات برطرف شود تا 
ایران ســربلند شود. علیه هم صحبت کردن که 

مشکلی را حل نمی کند.«
رویانیــان دربــاره این خبر کــه 2.5 درصد از 
ســهام استقلال و 2 درصد از سهام پرسپولیس 
به اشخاص واگذار شــده و نیم درصد از سهام 

باشــگاه پرســپولیس در اختیــار اوســت و نیــم 
درصد هــم در اختیــار مرحوم جعفر کاشــانی 
بوده، چنین واکنشی داشت: »من هم این خبر 
را شــنیدم و شوکه شــدم. گفته اند این اتفاق در 
دوران آقــای علــی آبادی افتاده ولی ایشــان از 
ســال 84 تــا 88 رئیــس ســازمان تربیت بدنی 
بود. بعدش هم آقای ســعیدلو آمد. من نیمه 
دوم ســال 90 مدیرعامــل پرســپولیس شــدم. 
چطــور پیش بینــی می کردند که مــن می آیم و 
آن موقع نیم درصد از سهام را به نامم زدند؟ 
اگــر هم ایــن کار را انجــام داده باشــند، به من 
نگفته انــد و در جریــان نبــوده و نیســتم. اصــلًا 
مگر می شــود ســهام دولتی به اشخاص واگذار 
شــود؟ بعــد خــود آن اشــخاص خبــر نداشــته 
باشند خیلی جالب است! نکته دیگر اینکه من 

و آقای کاشــانی خدابیامرز که بزرگ ما بود، در 
یــک دوره به عنوان مدیرعامــل و هیأت مدیره 
با هم نبودیم. در دوره ای که ایشان بود، من در 

پرسپولیس نبودم و بعد از من آمد.«
مدیرعامل اســبق سرخپوشان در این میان 
بــه اتفــاق عجیــب دیگــری اشــاره کــرد: »الان 
چرا اســم مــن را آورده اند؟ به دلیــل اینکه من 
در 10 ســال گذشــته تنهــا مدیرعامــل قانونــی 
پرســپولیس بوده ام! چرا که تنها مدیری که در 
ایــن دهه به روال قانونی انتخاب شــد و نامش 
در اداره ثبت شــرکت ها ثبت شــد، مــن بودم. 
مــن ســال 92 از پرســپولیس رفتــم ولــی تــا 5 
ســال بعد نام من به عنوان مدیرعامل قانونی 
ثبــت بود. بعــد از من 7 مدیرعامــل آمدند که 
حکم قانونی نداشــتند. به جز آقای گرشاسبی 

که نامش در ســال 97 در اداره ثبت شــرکت ها 
ثبت شده است.«

او دربــاره چگونگی رخ دادن این اتفاق های 
عجیب عنــوان کرد: »مگر تازه اعــلام کرده اند 
کــه این باشــگاه ها بایــد حرفه ای شــوند؟ چند 
ســال اســت که گفته اند. فقط دنبــال قهرمانی 
بوده اند یا ببرند. مدیریت که فقط این نیست. 
باید ســاختار باشــگاه را درســت کرد. ســال 90 
در مجلــس تصویب شــد کــه با توجه بــه اینکه 
استقلال و پرسپولیس حرفه ای هستند، دولت 
حــق هیــچ گونــه پرداختــی را از خزانه بــه آنها 
نــدارد و نبایــد پولــی اختصــاص یابد. باشــگاه 
حرفه ای هم یعنی باشگاهی است که خودش 

پول درمی آورد. اقتصادی است.«
رویانیــان دربــاره اینکــه بدهی بــه بازیکنان 
و مربیــان خارجــی و داخلــی هــم مشــکلات 
زیــادی را در این راه به وجــود آورد عنوان کرد: 
»الان مســأله اصلــی بدهــی نیســت امــا وقتی 
ســاختاری به وجود نیامده، بدهی مشکل ســاز 
می شــود، پرداخــت به بازیکنان مشــکل ایجاد 
می کنــد و رفــت و آمــد و هزینه های پــرواز تیم 
کارمنــدان،  پــول  هتــل،  پــول  شهرســتان،  بــه 
هزینــه نگهداری از زمین تمرین و... هم باعث 
دغدغــه می شــود. مــا ســعی کردیــم در دوره 
خودمان در کنار این مســائل به ساختارســازی 
هم بپردازیم. بازیکنان خوبی مانند سیدجلال 
حسینی، محسن بنگر، حسین ماهینی، محمد 
قاضــی، مهرداد پــولادی و کریم انصــاری فرد 
آســیا  بــزرگ  ســتاره های  و  کردیــم  جــذب  را 
ماننــد علــی کریمــی و مهــدی مهــدوی کیــا را 
هــم داشــتیم. همیــن آقــای گل محمدی هم 
کــه بهتریــن مربــی حــال حاضــر ایــران اســت 
سرمربی مان بود. حالا شرایط به گونه ای پیش 
رفت که قهرمان نشــدیم ولی فضای باشگاه را 
به ســمت حرفــه ای پیش بردیم. پرســپولیس 
حالا هــم می تواند قهرمان شــود اما نــه با این 
حاشــیه ها و مشــکلات و حــالا هــم امیــدوارم 
همــه کمک کنند تا پرســپولیس و اســتقلال به 

وضعیت خوبی دست پیدا کنند.«

ë تنها مدیرعامل قانونی پرسپولیس در 10 سال گذشته، من بودم /  تا 5 سال بعد از رفتنم، نامم به عنوان مدیرعامل ثبت بود

AFC واکنش پرسپولیس به انتشار ایرادهای
باشــگاه پرســپولیس بــا انتشــار بیانیــه ای نســبت به انتشــار 
دلایــل ابطــال مجــوز حرفــه ای ایــن باشــگاه واکنش نشــان 
داد. در بیانیــه ایــن باشــگاه آمده اســت: با توجه به ارســال 
خبــری  ســایت های  و  خبرگزاری هــا  بعضــی  بــه  اســنادی 
از ســوی افــرادی خــاص در ارتبــاط بــا دلایــل عــدم صدور 
کمیتــه  ســوی  از  پرســپولیس  باشــگاه  حرفــه ای  مجــوز 
بــر  بخوبــی  اقــدام  همیــن  می رســاند؛  اطــلاع  بــه  بــدوی 
ایــن مســأله صحــه می گــذارد کــه بعضــی اعضــای کمیته 
بــدوی در ایــن امــر دخیــل بوده انــد و همچنــان تلاش های 
 ایشــان بــرای خنثــی کــردن اقدامــات بــرای صــدور مجــوز

ادامه دارد.  سؤال اساسی ما، این است وقتی نواقصی وجود 
داشــت، کمیته بدوی چرا در موعد مقرر تذکر و هشدار لازم 
را نداد؟! این رویه اگر یک کارشکنی آشکار و خیانت نیست، 
پس چیســت؟ اگر اســم این  کار وطن فروشــی نیست، پس 

چه چیزی است؟

هاشمی طبا: پرسپولیس و استقلال اعلام ورشکستگی 
کنند و منحل شوند

پیشــین  رئیــس  هاشــمی طبا،  ســیدمصطفی 
ســازمان تربیت  بدنی درباره حذف ســرخابی ها 
از لیگ قهرمانان آســیا به تســنیم گفــت: »زیان 
انباشــته این باشگاه ها دوبرابر سرمایه  آنهاست. 
در این باشگاه ها اصلًا گزارش مجمع، حسابرسی 
بــا  نــدارد.  مشــخصی  وضعیــت  مالــی  تــراز  و 
ایــن حــال بــاز هــم از خصوصی ســازی صحبت 
می شــود. 16 ســال اســت که می خواهند ســهام 
این باشــگاه ها را به بورس ببرنــد ولی این روش 

واگذاری خنده دار است. راه حل این است که این دو شرکت اعلام ورشکستگی کنند و 
منحل شوند و بعد از آن دو شرکت با عنوان سهامی عام به نام این باشگاه ها تأسیس 
شــوند و سهام شــان را مــردم و هــواداران بخرند. مقصر دولت اســت، فرقی نمی کند 
کدام دولت، همه دولت ها در این باره خوب عمل نکردند. تا وقتی که شناخت کامل 

و شجاعت در تصمیم گیری نداشته باشیم، این مشکل حل نمی شود.«

بابــک مرادی که در این فصل کمتر فرصت حضور در 
ترکیب اســتقلال را پیدا کرد، اولین جدا شــده از جمع 
آبی پوشــان پایتخــت در این فصل لقب گرفــت. او در 
خصوص نشستی که دیروز با مسئولان استقلال برگزار 
کرد، گفت: »پس از صحبت با ســرمربی و توافق 
بــرای جدایــی بــه باشــگاه رفتــم و مذاکره 
کردم. قرار شــد مطالباتم را ببخشــم و 
از استقلال جدا شوم. فکر می کنم یک 
ســال و نیم بــرای اســتقلال مجانی بازی 
کردم اما دلم شکســت. با اینکه کادر 
فنــی مخالف جدایــی ام بــود، به 
آنهــا گفتم کــه واقعــاً حقم این 
نبود چون فرصت مناســبی در 
پســت خودم به من داده نشد 
تــا خودم را نشــان دهــم.« این 

بازیکن ادامه داد: »همه هم تیمی هایم می دانند من 
در این یک ســال تمام تلاشــم را انجام دادم و با تمام 
وجود در تمرینات حضور داشــتم و کم نگذاشتم ولی 
نشد که نشد. باید از استقلال بروم ولی قلبم را در اینجا 
می گذارم. افتخار می کنم روزی روی سکوها این تیم را 
تشویق می کردم و روزی را که با استقلال قرارداد بستم 
هرگز فراموش نمی کنم چون بهترین لحظه زندگی ام 
بود.« مرادی درباره تیم بعدی اش چنین توضیح داد: 
»بعضی مواقع دوست  داری اتفاقات خوبی بیفتد ولی 
تقدیــر این اجازه را نمی دهد. حالا هم بــرای ادامه راه 
بی انگیزه نیســتم، ســعی می کنــم در این یکــی دو روز 
بهتریــن تصمیم را بــرای آینده ام بگیــرم. از هواداران 
اســتقلال هم ممنون هســتم که مثل کوه پشــت من و 
بقیــه بچه ها بودند. امیــدوارم برای اســتقلال بهترین 

اتفاق رقم بخورد.«

مرادی: قلبم را در استقلال می گذارم و می روم

مورد عجیب در مالکیت استقلال و پرسپولیس

9 نفر سهامدار هستند!
پیش از این تصور می شد دو باشگاه استقلال 
بــه صــورت مطلــق دولتــی  و پرســپولیس، 
هســتند ولی دیروز خبری عجیب منتشر شد 
مبنی بر اینکه در مدارک ارائه شــده از ســوی 
دو باشــگاه پرسپولیس و استقلال به »کمیته 
حرفه ای ســازی« فدراســیون فوتبــال ایران، 
 97.۵ مالــک  ورزش  وزارت  کــه  شــده  قیــد 
از  و 98 درصــد  اســتقلال  از ســهام  درصــد 
سهام باشگاه پرسپولیس است و 9 سهامدار 
در مالکیــت ایــن دو باشــگاه ســهم دارنــد. 
بــه گزارش ورزش ســه، ایــن اتفــاق در زمان 
تصــدی محمد علی آبــادی رئیس ســازمان 
تربیــت بدنــی افتــاده و علــی فتــح الله زاده، 

مرحوم منصور پورحیدری، خســرو دانشجو، 
امیــدوار رضایــی و ســعید نفریــه، هــر یــک 
نیــم درصد از ســهام باشــگاه اســتقلال را در 
اختیــار دارنــد و در باشــگاه پرســپولیس هم 
محمــد رویانیــان، مرحــوم جعفــر کاشــانی 
و 2 نفــر دیگــر مالــک دو درصــد از باشــگاه 
پرسپولیس هســتند که این موضوع در اوراق 
رســمی باشگاه به ثبت رســیده است. اما این 
اتفــاق چگونه افتاده اســت؟ با توجه به اینکه 
هیچ شــرکتی نمی تواند یک سهامدار داشته 
باشــد، برای همیــن معمولاً در شــرکت های 
دولتــی نیــم یا یک درصــد از ســهام را به نام 
مدیــران آن شــرکت می کننــد و البتــه همان 
مقــدار را در قالــب ســهام وثیقــه می کننــد تا 
آن شــخص حق و حقوقی نداشــته باشــد، به 

عبارتی دیگر آن شــخص حقیقی، ســهامدار 
اســت ولی ســهامش به صورت وثیقه در گرو 
شرکت اســت. ســهامی که در دوره مدیریت 
علی آبــادی به افــراد فوق انتقال پیــدا کرده، 
بــر اســاس مــاده 11۴ لایحه اصلاحــی قانون 
تجــارت اســت کــه در آن آمده مدیــران باید 
تعداد ســهامی را که شــرکت مقرر کــرده دارا 
باشند. این مقدار سهام به موجب اساسنامه 
و بــه خاطر موجه بــودن آرای اعضای هیأت 
مدیــره در مجامــع عمومــی اســت. از طرفی 
بــرای تضمیــن خســاراتی اســت کــه ممکن 
است از تقصیرات مدیران، منفرداً یا مشترکاً 
بر شــرکت وارد شود. ســهامی که به نام بوده 

و قابــل انتقال نیســت و تا زمانــی که مدیری 
مفاصا حساب دوره تصدی خود در شرکت را 
دریافت نکرده باشد، سهام مذکور در صندوق 
شــرکت بــه عنــوان وثیقه باقــی خواهــد ماند. 
بنابــر ایــن گــزارش، رویانیــان از ایــن موضوع 
اعــلام بی خبــری کــرده و بازمانــدگان جعفــر 
کاشــانی هم ضمن ابــراز نارضایتی از انتشــار 
ایــن موضوع، اصل ماجرا را منتفی دانســتند. 
فتح  الله زاده هم اعلام کرد ســهام از او گرفته 

شــده اســت. نکتــه ای کــه در ایــن بیــن وجود 
دارد این اســت که می بایست بعد از برکناری 
افراد از هیأت  مدیره، ســهام به مدیران جدید 
انتقال پیدا می کرد اما به دلیل تغییرات پیاپی 
مدیریتی، احتمالاً اصلًا کار به انتقال ســهام و 

درج در روزنامه های رسمی نرسیده است.

مطالبات اوساگونا هنوز پرداخت نشده است
بــا وجود اعلام آمادگی ســازمان لیگ فوتبال برای پرداخت مطالبات بازیکن ســابق پرســپولیس 
امــا ایــن باشــگاه هنــوز اقدامــات اولیــه بــرای پرداخــت ایــن بدهــی را انجــام نــداده اســت. بــه 
بــه ســازمان  را  گــزارش ایســنا، باشــگاه پرســپولیس هنــوز شــماره حســاب کریســتین اوســاگونا 
 لیــگ فوتبــال اعــلام نکرده و بــه همیــن دلیل مطالبــات بازیکــن خارجــی پرســپولیس پرداخت 

نشده است.

بدهی ۱۵ میلیارد تومانی 
استقلال به سازمان لیگ

براســاس توافــق باشــگاه اســتقلال 
با ســازمان لیــگ فوتبال قــرار بوده که 
پس از هر بازی سهم 3 میلیاردی این 
سازمان از تبلیغات محیطی پرداخت 
شــود اما ایــن پرداخت پــس از بازی با 
مــس رفســنجان اتفــاق نیفتــاد. پیش 
از ایــن چک هــای تبلیغــات محیطــی 
کارگــزار اســتقلال بــرای چهــار دیــدار 
خانگی پاس نشــده بود تا این باشــگاه 
12 میلیــارد تومــان بــه ســازمان لیــگ 
فوتبــال بدهــکار باشــد و حالا بــا پاس 
نشــدن چک بازی با مس رفســنجان، 
ایــن بدهــی بــه 1۵ میلیــارد افزایــش 

یافت.

خورشیدی: استعلام نهایی در مورد اسکوچیچ را می گیریم
عصر یکشنبه خبری مبنی بر یک جلسه 
محرومیت دراگان اسکوچیچ، سرمربی 
تیم ملی در رسانه ها منتشر و عنوان شد 
که اسکو به دلیل اتفاقات پیش آمده در 
جریان دیدار برابر لبنان، از ســوی کمیته 
انضباطــی فیفــا محــروم شــده اســت و 
نمی توانــد در دیــدار با عــراق )7 بهمن 
مــاه( روی نیمکــت تیــم ملی بنشــیند. 

برهمیــن اســاس مجتبــی خورشــیدی، 
سرپرســت تیــم ملــی در ایــن خصوص 
اظهار داشــت: »پیرو گــزارش ناظر بازی 
ایران و لبنان، جلســه کمیتــه انضباطی 
فیفا در 2۶ آبان برگزار شــد و اســکوچیچ 
بــه پرداخــت ۵ هــزار فرانــک ســوئیس 
محکــوم شــد. او در بازی با لبنــان کارت 
قرمــز گرفــت و محرومیــت خــود را در 

بازی ســوریه گذراند. با پرداخت جریمه 
نقدی و گذراندن یک جلسه محرومیت، 
اســکوچیچ مشــکلی برای نشستن روی 
نیمکــت تیم ملــی در بازی با عــراق روز 
هفتم بهمن ندارد. بعد از نامه ای که روز 
2۶ آبــان بــه ما ابلاغ شــد، نامه ای نیامد 
تا اینکه نامه کلی گذاشــتند و در آن نامه 
اســامی محرومان از همه کشــورها بود و 

فیفا اعــلام کرد و نام اســکوچیچ هم در 
این نامه بود. احتمالاً همان یک جلســه 
محرومیت اوست و دوباره منتشر شد.  ما 
به این اکتفا نکردیم. از کمیته بین الملل 
فدراسیون خواستیم که استعلام بگیرد. 
اما چیزی که برایمان مســجل است این 
اســت کــه اســکوچیچ محروم نیســت و 

می تواند روی نیمکت بنشیند.« 

او در مــورد ماجــرای اختــلاف طارمــی و 
اسکوچیچ گفت: »این مسأله با درایت و  
پادرمیانی رئیس فدراسیون حل و فصل 
شــد. این دو عزیز با هم تلفنی صحبت 
کردند. مهدی سرباز این مملکت و تیم 
ملی اســت. دلش می تپد کــه برای تیم 
ملــی بــازی و دل مردم را شــاد کند. تیم 

ملی و طارمی به هم نیاز دارند.«

زنیت به آزمون اجازه جدایی نمی دهد
ایــن روزها، اخبار متعددی درباره آینده ســردار آزمون در زنیت شــنیده 
می شــود. در همیــن رابطــه الکســاندر مــدودف، رئیــس باشــگاه زنیــت 
دربــاره زمــان جدایــی او بــه خبرگــزاری رســمی روســیه )تــاس(، گفت: 
»سردار آزمون در پنجره نقل و انتقالات زمستانی در صورت پیدا نشدن 
جایگزینی مناسب حق ترک باشگاه را ندارد.« این در حالی است که این 
باشــگاه روســی پیشــنهاد 3 میلیون یورویی لیون برای خرید این بازیکن 

27 ساله ایرانی را رد کرده و می خواهد مبلغ بیشتری را کسب کند.«


